
 

 

Matsedel Grundskolan. - Vecka 37 
Måndag 09/09 
Korv stroganoff, bulgur 
Stroganoff vego, bulgur 

Tisdag 10/09 
Linsoppa med kokosmjölk och curry, bröd, färskost 
Husets soppa, bröd, färskost 

Onsdag 11/09 
Fish & chips, dressing 
Grönsakspinnar, pommes, dressing 

Torsdag12/09 
Pastasås med kycklingfärs och ajvar, pasta 
Pastasås med vitost och ajvar, pasta 

Fredag 13/09 
Tacopytt med nötfärs, dressing 
Tacopytt med soja, dressing 

Vecka 38 
Måndag 16/09 
K-dag Kockens val 
Kockens val 

Tisdag 17/09 
Blomkålsoppa med potatis, bröd, mjukost 
Vad köket har att erbjuda 

Onsdag 18/09 
Kockens val av fisk 
Kockens gröna val 

Torsdag 19/09 
Pastasallad med kyckling, dressing 
Pastasallad med pulled vego, dressing 

Fredag 20/09 
Höstgryta med kebab, kokt potatis, rödbetor 
Höstgryta med soja, kokt potatis, rödbetor 

Vecka 39 
Måndag 23/09 
Kyckling Bangkok, ris 
Grönsaks Bangkok med quorn, ris 

Tisdag 24/09 
Tomatsoppa med pasta 
Kökets gröna val 

Onsdag 25/09 
Fiskbullar i dillsås, kokt potatis 
Grönsaksbiff, kokt potatis, sås 

Torsdag 26/09 
Grönsakslasagnette med sojafärs 
Kockens val 

Fredag 27/09 
Kycklingkorv, mos, ketchup & senap 
Vegokorv, mos, ketchup & senap 

Vecka 40 

Måndag 30/09 
Chili con carne, kornris 
Chili sin carne, kornris 

Tisdag 01/10 
Veggie wrap fajita, dressing, bulgur 
Potatis och purjolökssoppa 

Onsdag 02/10 
Fisk med frasigt täcke, kokt potatis, dressing 
Grönsaksbiff, kokt potatis, dressing 

Torsdag 03/10 
Italiensk sås med kycklingkorv, pasta 
Italiensk sås med soja och oregano, pasta 

Fredag 04/10 
Kockens val 
Kockens gröna val 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


